
                   

Bewustwording Energiegebruik 

Recent hebben we in een eerder artikel de aandacht gevestigd op de verschillende 

mogelijkheden om uw energiegebruik te reduceren o.a. door middel van isoleren, de problemen 

die dit met zich meebrengt en welke instanties u verder op weg kunnen helpen. Dit is echter 

niet voldoende, de uitputting van de aarde en hoge energiekosten dwingen ons na te denken 

hoe wij in de toekomst onze voetafdruk kunnen  verminderen zodat alle opa's en oma's met 

een gerust hart hun kleinkinderen zien opgroeien in een leefomgeving waar het goed en 

betaalbaar leven is. 

De omzetting van de hout/kolenkachel naar de gashaard was indertijd ook spraakmakend en 

vernieuwend. Deze keer gaan de vernieuwingen echter gepaard met grotere veranderingen en 

financiële investeringen. 

Er is in de gemeente Sluis nog veel werk aan de winkel. In onze gemeente heeft 37% van de 

woningen de slechste energielabels, namelijk E,F of G  

Ook de nieuwe ontwikkeling op internationaal niveau, zullen leiden tot minder vervuiling en tot 

stabilisatie van de energiekosten. 

Momenteel wordt hier hard over nagedacht en staan andere energiebronnen dan aardgas volop 

in de belangstelling: waterstof, zonne -en windenergie in alle vormen en maten, aardwarmte en 

zelfs kernenergie wordt weer bespreekbaar. Ook de Gemeente Sluis , afdeling duurzaamheid, 

werkt nauw samen met Energiek Zeeland en de organisatie Overmorgen, om de landelijke 

ontwikkelingen binnen de klimaatafspraken, zoals vastgelegd in Parijs en recent in 

Sharm-el-Sheik, te transformeren naar onze verbruiksbehoefte en leefomgeving  

Als burger wordt u in staat gesteld om mee te denken (burgerparticipatie) en met knopje 

“Duurzaam Sluis” (te vinden op de website van de Gemeente Sluis) kunt u zich inlezen in de 

huidige ontwikkelingen en wat voor u persoonlijk van toepassing is. 



De RMDO ondersteunt het door de Provincie gestarte isolatieprogramma voor de woningen met 

energielabel E,F of G, dat ook door de Gemeente Sluis zal worden uitgevoerd. Wij zijn van 

mening, dat door de actuele problemen die ontstaan door de stijgende energiekosten, deze 

maatregelen op korte termijn toegepast moeten worden. 

Wij zullen als adviesraad van de gemeente de toekomstige ontwikkelingen nauwkeurig volgen 

en u volledig op de hoogte houden.   

De RMDO denkt met u mee en heeft reeds in een eerder stadium advies uitgebracht. Wij vinden 

een goede communicatie, haalbaarheid en betaalbaarheid voor iedereen, van belang.  

Uiteraard staan wij ook open voor suggesties en reacties. Die kunt u mailen naar: 

secretariaat.rmdo@gmail.com. Het uitgebrachte advies en dit artikel kunt u nalezen op onze 

website: htps://www.rmdo-sluis.nl .  
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